
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senator Gra¿ynê Sztark

na 70. posiedzeniu Senatu
w dniu 4 lutego 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê z uprzejm¹ proœb¹ o ponowne przeanalizowanie Programu Budowy Dróg Krajowych

i przywrócenie wczeœniejszego terminu budowy drogi S10. Liczne wyst¹pienia samorz¹dowców z regio-
nu, miêdzy innymi Zdzis³awa Tuderka, burmistrza miasta Wa³cza, Zdzis³awa Rydera, przewodnicz¹ce-
go Rady Miasta Wa³cza, i innych przedstawicieli samorz¹dów lokalnych, wskazuj¹ na bardzo du¿¹ wagê
problemu. Kolejne przesuniêcie terminu rozpoczêcia budowy obwodnicy Wa³cza na drodze krajowej
S10 na okres po roku 2013 jest dla lokalnej spo³ecznoœci trudne do zaakceptowania. Do tej pory podjêto
ju¿ wiele prac w zakresie budowy obwodnicy i przeznaczono znaczne œrodki na to, aby mo¿na by³o roz-
pocz¹æ tê inwestycjê.

Budowa obwodnicy jest niezbêdna, jeœli chcemy poprawiæ dostêpnoœæ komunikacyjn¹ regionu oraz
wp³yn¹æ na rozwój gospodarczy wielu miast i miejscowoœci, przez które przebiega droga S10. By³oby to
bardzo korzystne rozwi¹zanie dla województwa zachodniopomorskiego. Wybudowanie obwodnicy po-
zwoli³oby równie¿ wyprowadziæ ciê¿kie pojazdy z centrum miasta i osiedli mieszkaniowych, obni¿yæ po-
ziom ha³asu i zanieczyszczeñ powietrza, a równoczeœnie podnieœæ poziom bezpieczeñstwa
u¿ytkowników drogi.

W zwi¹zku z tym zwracam siê do Pana Ministra z uprzejm¹ proœb¹ o ponowne zainteresowanie siê
tym problemem i podjêcie skutecznych dzia³añ zmierzaj¹cych do rozpoczêcia inwestycji.

Z wyrazami szacunku
Gra¿yna Sztark




